
Protokół Wspólnego 

Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 30 kwietnia 2020 r.  

 

 

Posiedzenie odbyło się w hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Tułowicach i trwało 

od godz.1600 do godz. 1645. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych  

 

nieobecni:  

 

Radny Przemysław Bielecki i Radny Krzysztof Ptak. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Frèdèric Coppin otworzył posiedzenie Komisji  

i powiedział, że w związku z epidemią wszystkie sprawy, jeśli tylko było to możliwe, zostały 

przesunięte na sesję majową, a materiały zawarte w porządku obecnego posiedzenia zostały 

udostępnione Radnym za pomocą e-Sesji. 

 

Odczytał kolejno wszystkie dokumenty zamieszczone na E-sesji w miesiącu marcu i kwietniu. 

Przewodniczący Rady przedstawił zasady bezpieczeństwa epidemiologicznego, zwracając 

uwagę na konieczność dezynfekcji rąk, używania masek i rękawiczek oraz zasady porządku 

i przebiegu posiedzenia Komisji i sesji. 

Przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Romanowi Kopijowi, który 

stwierdził ich prawomocność i przywitał przybyłych na posiedzenie. Następnie przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Wspólnej i przekazanie przewodnictwa Komisji Panu Romanowi 

Kopijowi. 

2. Przedstawienie porządku obrad Komisji. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

5. Projekt uchwały w sprawie pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej na modernizację kotłowni w Tułowicach. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 

Tułowice w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

wysokości cen za te usługi. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2020 roku. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia gminnego Programu Ochrony Środowiska. 

9. Od tego momentu punkty nie będą rozpatrywane podczas posiedzenia Komisji, ale jest 

obowiązek samodzielnego zapoznawania się z materiałami przez Radnych. W razie 

jakichkolwiek pytań proszę dzwonić bezpośrednio do Dyrektorów, Kierowników lub 

pracowników urzędu. 

10. Sprawozdanie z realizacji ‘Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami za 2019 r. (z terminem późniejszym niż do 30 kwietnia każdego 

roku). 

11. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach za 2019 rok (art. 

110, ust. 9 ustawy o pomocy społecznej „kierownik ośrodka pomocy społecznej składa 

radzie gminy coroczne sprawozdanie z działalności ośrodka”). 



12. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2019 r. (art. 16a, ust. 4 ustawy o pomocy społecznej 

„organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia co roku, do dnia 30 

kwietnia odpowiednio radzie gminy”). 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2019. 

14.  Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3,4. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie kolejno 

uchwał dotyczących zmian budżetu i WPF. 

Skarbnik Bożena Gąska omówiła poszczególne pozycje zmian i uzasadniła ich konieczność. 

Wskazała na zwiększenie subwencji oświatowej, zwiększeniu w miesiącu maju wpływów  

o kwotę 355 000 złotych w związku z dofinansowaniem przez Urząd Marszałkowski inicjatywy 

sołectw Goszczowice oraz Tułowice Małe, które wymaganą część kosztów budowy altanki 

finansują z funduszu sołeckiego. 

Skarbnik wspomniała o podpisaniu umowy na dofinansowanie remontu - termomodernizacji 

przystanku PKP i konieczności dołożenia przez Gminę środków w wysokości 90 tyś. złotych. 

Bożena Gąska poinformowała, że za remont Sali i kuchni TOK Gmina dotychczas nie 

otrzymała zwroty poniesionych kosztów, a także o tym, że do Urzędu Skarbowego został 

złożony wniosek o odzyskanie podatku VAT i do 27 maja US powinien zwrócić Gminie  

180 tyś. złotych. 

Przypomniała o oszczędności 120 tyś. zł. po przetargu na remont drogi w Skarbiszowicach. 

Skarbnik Gminy Bożena Gąska omówiła zmiany w wieloletniej prognozie finansowej, 

wskazując, że zostały one wymuszone przez zmiany w budżecie. 

Brak pytań. 

 

Ad. 5. 

 

Skarbnik Bożena Gąska powiedziała, że kotłownie są w bardzo złym stanie technicznym  

i w związku z tym Gmina koniecznie musi wyremontować dwie z nich i na to zostanie 

zaciągnięta pożyczka z WFOŚiGW. Wspomniała, że istnieje możliwość 15 % umorzenia po 

terminowej spłacie. 

Brak pytań. 

 

Ad. 6. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że już na poprzedniej sesji omówione zostały 

zmiany w uchwale w sprawie odbioru odpadów komunalnych. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał skąd się wzięła stawka  50 groszy za kg. gruzu, bo 

wychodzi, że cegła jest tańsza od gruzu. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że ceny podyktowane są cenami firmy 

odbierającej odpady, stwierdzając, że musimy ograniczać się w ich produkcji, ponieważ 

wytwarzamy ich coraz więcej. 

 

Wspomniał, że PSZOK został doinwestowany i została zakupiona waga. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał o limity i uzyskał odpowiedź, że Regulamin zawiera 

listę i limity rzeczy, które mogą być dostarczane na PSZOK. 

 



Skarbnik dodała, że wprowadzenie limitów narzuca ustawa. Każda kategoria – grupa śmieci 

jest osobno wyceniona, więc zbyt duża ilość spowoduje przekroczenie limitu i potrzebę dopłaty. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij powiedział, że jest bardzo dużo sprzętu AGD, szczególnie 

lodówek, a co jeszcze komplikuje sprawę to lodówki są bez agregatów i żadna firma nie chce 

takich odbierać. 

 

Ad. 7. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij przedstawił założenia uchwały, która zawiera tabelę cen 

usług weterynaryjnych. 

Radna Anna Sokulska zapytała, czy 8.000,00 zł. na umieszczanie bezdomnych zwierząt  

w schronisku to kwota roczna, na co uzyskała odpowiedź potwierdzającą. 

 

Burmistrz dodał, że koszt umieszczenia 1 psa w schronisku wraz ze wszystkimi czynnościami 

to koszt 2.000,00 złotych. 

 

Radny Krzysztof Mróz zapytał komu zgłaszać problem padłych zwierząt po godzinach pracy 

urzędu. 

 

Ad. 8. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij przedstawił założenia uchwały w sprawie Programu 

Ochrony Środowiska, której szczegóły zostały szeroko opisane w uzasadnieniu. 

Brak pytań. 

 

Ad. 10- 13. 

 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, że wszystkie materiały Radni otrzymali za pomocą e-Sesji 

i mieli wiedzę, że w razie potrzeby o szczegóły mogli dopytać autorkę – Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Panią Ewę Ziubrzycką-Bień. 

 

Ad. 14. 

 

W związku z wyczerpaniem tematów prowadzący obrady Roman Kopij zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

 

Roman Kopij 


